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Marek  Dietl  o  pomyśle  wprowadzenia  waluty  euro  w  Polsce.
Zdaniem prezes Giełdy Papierów Wartościowych wprowadzenie tej
waluty  nie  jest  najlepszym  pomysłem.  Unia  walutowa  bowiem
będzie  nam  przeszkadzać  w  rozwoju  gospodarki  kraju.  Dietl
powołuje się na kraje Europy Południowej, które nie zyskały
gospodarczo na przyjęciu europejskiej waluty. Nasz gość mówi
również o kondycji polskiej Giełdy Papierów Wartościowych oraz
przyszłości inwestycyjnej Polaków.
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